

Socionomsektionen

Möte 2

2021-02-03

Zoom



Närvarande medlemmar:

Emma Andersson Peldán

Elvira Hansson

Helga Ekström Jarnås

Anton Silverbern

Rasmus Johnsson

Christina Nilsson

Betül Cetinkaya

Linnéa Benson

Emma Hjort

Rebecka Brorsson

Smilla Olsson

Ständigt adjungerade:

Adjungerade:

Namn Namn (Ankom under punkt XX) (Lämnade efter punkt XX)

Mötesprotokoll

	<u>Punkt</u>	<u>Kommentar</u>
1.	Öppnande av möte	<i>Emma öppnar mötet 17:06.</i>
2.	Fastställande av dagordning	<i>Ja</i>
3.	Val av sekreterare	<i>Till sekreterare väljs Elvira Hansson.</i>
4.	Val av justerare	<i>Till justerare väljs Emma Andersson Peldán och Christina Nilsson.</i>
5.	Adjungeringar	<i>Som adjungerade är [namn].</i>
6.	Föregående mötesprotokoll	<i>Ok</i>

7.	Meddelande från ordförande	<p>- <i>Beslutas om studentrepresentanter.</i> <i>Institutionsstyrelsen: Emma och Betül ordinarie, Helga och Kajsa suppleant.</i> <i>Arbetsutskottet: Emma och Betül ordinarie.</i> <i>Jämlikgruppen: Helga ordinarie, Elvira suppleant.</i> <i>Kursföreståndarmöten: Betül ordinarie, Emma H suppleant.</i></p> <p>- <i>Möte med arbetsutskottet. Ekonomin för institutionen är ganska dålig. Socialhögskolan 75 år och styrelsen 10 år 2022, vad vill styrelsen göra för att uppmärksamma detta?</i></p> <p>- <i>Signering av styrelsedokument måste göras ordentligt, dvs genom något program. Räcker inte med att skriva sitt namn digitalt, krävs signering. Ska kollas upp.</i></p> <p>- <i>Socionomsektionen ska göra film till samhällsvetarbalen, Elvira Emma Smilla är igång på det projektet.</i></p>
8.	Meddelande från vice ordförande	
9.	Meddelande från kassör	<p>- <i>Styrelsen väljer att Emma Andersson Peldán (ordförande, 19950831-0068) och Christina Nilsson (kassör, 199905122926) som enskilda firmatecknare. De ska föra talan för sektionen mot banken. Organisationsnummer: 802473-7002</i></p>
10.	Meddelande från utbildningsutskottet	<p>- <i>Saknas terminsombud i T7, T3, T4 (saknas en), T2 och T1. Beslutas om att vi ska ge ut presentkort på Hemmakväll till de som anmäler sig till terminsombud.</i></p> <p>- <i>Har återkopplat till studenterna som hade problem med praktiken. Den ena var nöjd, men besviken på skolans process i det hela. Den andra ska Betül prata med i telefon imorgon.</i></p> <p>- <i>Saknas studentanpassning på praktikterminen, diskussion som bör föras vidare. Processen under praktikterminen är också för långdragen.</i></p> <p>- <i>Kritik till lärare borde ha en annan process, inte genom kursföreståndare pga kan bli jäv.</i></p>

11.	Meddelande från idrottsutskottet	- FC Sopis är igång! Träning imorgon 4/2!
12.	Meddelande från eventutskottet	- Vi ska ha "alla hjärtans dag"-AW fredagen den 12/2. - På alla hjärtans dag postar vi en story med "socionomkärlek" på vår instagram, Elvira ska utveckla. - Gav info om GDPR, Elvira och Helga gör arbetsgrupp och skriver upp vad som måste göras.
13.	Meddelande från novischutskottet	- Novischperioden har gått väldigt bra digitalt, novischerna har varit taggade och nöjda!
14.	Meddelande från PR-utskottet	- Snackat med kommunikatören på Socialhögskolan ang. välkomstbrev till novischer. Informationen ska förtydligas, och mailet ska innehålla länk till socionomsektionens hemsida. Vill även att sektionen ska pusha på lärarna att utveckla den digitala undervisningen. - Vi ska lägga ut på story på vår Insta och fråga vad studenterna tkr kan förbättras med den digitala utbildningen. - Hemsidan är under uppdatering.
15.	Meddelande från Helsingborgsutskottet	
16.	Meddelande från jämlikhetsutskottet	- Alla mailadresser är inte likadana, de flesta är "post.socionom@..." men inte alla. Ska kollas upp vidare om vi kan ändra - Frågan tas upp om det heter "jämlikhetsutskottet" eller "jämlikutskottet". Vi kommer fram till "jämlikhetsutskottet", detta ska ändras i stadgan. - Studentärende där studenten ej är nöjd med uppföljningen, funderar på att ha ett möte med studierektor angående detta. - Helga gör LinkedIn konto åt sektionen.
17.	Meddelande från arbetsmarknadsutskottet	
18.	Meddelande från valberedningen	
19.	Meddelande från arbetsgrupper	Masterstudenter: viktigt att vi som sektion visar att vi kan påverka utbildningen. Vi måste börja utbildningsbevaka och locka studentrepresentanter. FAQ hemsidan: ska ha möte nästa vecka.

		<i>Social work day: mailat men ej fått svar. Kickoff: på fredag!!! Stadga: möte på tisdag, ska läsa stadgan tills dess. Merch: inget nytt.</i>
20.	Meddelande från ledamöter	
21.	Övrigt	<i>Inga övriga punkter togs upp.</i>
22.	Avslutande av möte	<i>Mötet avslutades (19:52).</i>

Sekreterare
[Elvira Hansson]

Ordförande
[Emma Andersson Peldán]

Justerare
[Emma Andersson Peldán]

Justerare
[Christina Nilsson]